



Protokoll styrelsemöte S11 2020-04-29

Närvaro: Noah Mayerhofer	Ordförande
Felicia Gabriell Augustsson	Vice Ordförande
Filip Tran	Skattmästare
Arvid Bengtsson	Studierådsordförande
Filip Vannfält	Informationsansvarig
Sandra Nyström	Cafémästare
Rasmus Olsson	Näringslivsansvarig
Albin Sverreson	Källarmästare
Oskar Pott	Aktivitetsansvarig
Linus Åbrink	Sexmästare
Nils Stridbeck	Øverphøs
Fred Nordell	Revisor
Simon Thall	Kårkontakt TLTH

- §1 OFMÖ Ordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat klockan 13:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Ingen att adjungera.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Filip Tran till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.
- §7 Information från kåren Det går att rösta i FM fyllnadsval
Det finns en enkät om välmående på Kårens facebook-sida som man gärna får fylla i.
- §8 Information PLCD Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna Rasmus berättar att Näringslivskollegiet haft möte och de diskuterade hur sektionerna jobbar med näringslivsverksamheten under corona. De pratade också om att vissa eventuellt planerar att hålla dubbla event i höst.

OK pratade om flytten till Brunnsberg för delar av LTH. Exempelvis ska forskardelen flytta och några masterprogram om ca 7-8år. Man vill inte splittra sektionerna men man vill också för-



- bättra vissa masterprogram genom att flytta dem.
- §10 Ekonomisk status Vissa fakturor från Teknikfokus inväntas fortfarande.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- Pott berättas att det är Lol-turnering på sön och att det är 8 lag anmälda.
- §12 Bokslut 2017 bokslut är klart och ska godkännas VT.M.
2019 presenteras också på VT.M.
2018 håller på att jobbas på.
- §13 Corona Kårordförande Malin skrev till OK igår och bad sektionerna att kolla på handlingsplaner ifall en fysisk nollning inte skulle bli av. Dessutom ska sektionerna ta fram datum för sista dagen som man kan bestämma om ett fysiskt event kan hållas. Berörda utskott ska under veckan kolla på datum som vi sedan ska diskutera på nästa veckas möte.
- Kåren har ställt in fysiska evenemang i maj och rekommenderar att sektionerna gör det samma. Noah föreslog att vi inte ska hålla några fysiska evenemang i maj. Mötet **beslöt** att bifalla Noahs förslag.
- §14 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.
- §15 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §16 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §17 Val av funktionärer Ingen att välja in.
- §18 Meddelanden Sandra och Hanna, vice Cafémästare har möte i eftermiddag där de ska prata om att eventuellt sälja ut varor i förrådet som kommer gå ut under sommaren.
- Henrik Paldán från kåren önskar veta vad vi tycker om uppdateringen av SOUP:en. Studierådet och styrelsen kollar på det och ska diskutera det nästa vecka.
- §19 Övrigt SRX bestämde att Alexandros Sopasakis ska få Kårens Pedagogiska pris.
- §20 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:35.



Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Felicia Gabriell Augustsson
Vice Ordförande

Noah Mayerhofer
Ordförande

Filip Tran
Skattmästare